
 

 

v 
 
Jaarverslag jeugdkaatsen 2022 
 
In het jaar 2022 zijn we gestart met een nieuw jeugdplan voor de periode 2022-2025. 
Het plan is geschreven door Trynke Meijer, Murk de Jong en Jan de Groot en er was input van de 
vernieuwingscommissie. 
 
Omdat het steeds moeilijker werd om mensen in de jeugdcommissie te krijgen die het hele jaar actief zijn 
op alle onderdelen is er voor gekozen om te gaan werken met commissies die allemaal een kleinere taak 
gaan doen.  
 
Er is gekozen voor 6 commissies die aangestuurd worden door jeugdcoördinator Jan de Groot 
- Commissie Trainingen 
- Commissie Ledenkaatsen 
- Commissie Competitiekaatsen 
- Commissie Kaatsdiploma 
- Commissie Ledenwerving 
- Commissie PR en communicatie 

Daarnaast waren er al een aantal commissies waar we allemaal gebruik van kunnen maken binnen de 
vereniging: 
- Technische commissie  
- Perklegcommissie 
- Prijzencommissie  
- Kantinecommissie  
- Materiaalcommissie 
- Kledingcommissie 
 
Het is in 2022 gelukt om voor alle commissies vrijwilligers te vinden en maar liefst 25 nieuwe mensen 
waren actief in 2022 
 
Hoe zag het jaar 2022 eruit 
 
Werving via de scholen 
In 2022 heeft de commissie ledenwerving via de basisscholen geprobeerd om weer nieuwe jeugdleden te 
krijgen. Er zijn kaatsgymlessen aan de groepen 3,4 en 5 gegeven van het Fonnemint, de Slotschool en de 
Noordster en er is een flyer gemaakt die is uitgedeeld aan de jeugd van de basisscholen.  Het resultaat was 
dat in 2022 het aantal jeugdleden is gestegen met 5 en het totaal circa 50 jeugdleden is. 



 

 

 
 
 
 
 
 
Trainingen 
We zijn gestart met de wintertraining in februari/maart met een groep kabouters/welpen o.l.v. Gerda 
Okkinga en Trynke Meijer met hulp van Lisan en Noëlle. Jan Dijkstra, Kristiaan Kaper en Jan de Groot 
hebben de pupillen getraind en Arjen Bouwe Hiddinga, Andre Iedema en Wietze Jan Dijkstra de 
schooljeugd. 
 
In de maand april hebben we weer de zondagtrainingen gedaan en vanaf mei door de week. Kjell Dijkstra 
heeft in de zomer nog de pupillen B getraind. 
 
De trainingen zijn verder goed verlopen  
 
Competitiekaatsen 
Er was een commissie (Mark Krol, Johan Bronger, Marrit Post en Trynke Meijer) die het competitiekaatsen 
heeft georganiseerd. Op de donderdagavond is circa 9x gekaats ten de laatste keer was er een feestelijke 
prijsuitreiking. De commissie heeft uitstekend werk verricht en het competitiekaatsen is naar tevredenheid 
van iedereen verlopen. 
 
Ledenkaatsen 
Er was een commissie bestaande uit Tea Kingma, Jenny Lont, Letty van de Mossel, Corien Hiddinga die 
samen met jeugdcoördinator Jan de Groot de ledenpartijen heeft georganiseerd. 
In april was er eentje op zondag, in mei met de kermis, in juni samen met Berlikum en in september zou er 
een afsluitende zijn maar die is afgelast i.v.m. het slechte weer. De commissie heeft voortreffelijk werk 
verricht en de ledenpartijen waren een succes. 
 
Diplomakaatsen 
Op maandag 4 juli was het diplomakaatsen en de commissie Marja van der Wal en Anneke van Dalfsen 
hebben samen met de jeugdcoördinator dit voorbereid en georganiseerd en ook dit onderdeel is goed 
verlopen. 
 
PR en communicatie 
Richard Miedema heeft in overleg met de jeugdcoordinator de pr en communicatie gedaan. Dit jaar was 
besloten om niet meer met een infoboekje te werken maar alle info op de website te zetten. Verder was er 
elke week een wie kaatst kan St.Anna verwachten die Jan de Groot maakte. Op facebook en de website 
stonden steeds de verslagen. 
 
Technische Commissie 
De technische commissie Jasper Boomsma, Andre Iedema en Kristiaan Kaper heeft de afdelingsparturen 
samengesteld in 2022 
 
Federatiekaatsen 
Onze jeugd deed ook goed mee aan de federatiepartijen op de vrijdagmiddag. 
De federatiepartij in St.Anna kende 75 deelnemers en was een mooi succes. 
 
KNKB wedstrijden 
Onze jeugd heeft zich in 2022 weer goed laten zien op de vele KNKB wedstrijden. Het jongenspartuur (Iwan, 
Rink en Jelvin) wist een aantal afdelingswedstrijden te winnen en dat was knap. Helaas lukte het op het NK 
en de freule niet. De schoolmeisjes (Sophie, Noëlle en Lisan) wonnen ook prijzen. De pupillen meisjes 
(Noëlla en Aisha) wonnen de 2e prijs op het NK en dat was een topprestatie. Pas op 5-4 6-6 verloren ze in 



 

 

de finale van het ook zeer sterke Dronrijp. Eelco Meijer wist bij de schooljongens het klassement te winnen 
en Rink Rutmer Sterk werd 2e bij de jongens. Noëlle Hiddinga had ook een goed seizoen en kaatste maar 
liefst in 3 categorieën nl de pupillen, de schoolmeisjes en de meisjes. Bij de pupillen waren actief: Jorrit 
Kroondijk, Rimar Kaper, Melle Binnema, Alrik Wijngaarden, bij de meisjes Dido Iedema en Fenna Hoekstra, 
bij de schooljongens Eelco Meijer en Hjalmar Dijkstra en bij de jongens Jorrit de Groot. Jongens en meisjes 
bedankt dat jullie onze vereniging hebben vertegenwoordigd op de vele partijen. 
 
Evaluatie 
Op 24 oktober hebben we een evaluatie gehad met de commissies. De conclusie was wel dat het een prima 
systeem is met de commissies waar we mee doorgaan. Er zijn 3 mensen gestopt bij de commissies en die 
hebben een attentie gekregen en ook Trynke en Gerda hadden besloten om te stoppen met training geven 
en werden door Jan de Groot in het zonnetje gezet. 
 
Al met al wel een prima jaar 2022. 
 
12 maart 2023 
Jan de Groot 
 
 


